中国传媒大学国际汉语进修生招生项目
申请担保书

我愿做                          （国家）留学生（护照姓名）                                 在中国传媒大学学习期间的担保人，并保证下列各项：
1. 监督该生不做来华学习目的以外的活动，并督促该生遵守中华人民共和国法律。
2. 督促该生努力学习并遵守中国传媒大学的各项规章制度。
3. 督促该生按时交纳各项费用。如果该生不能支付有关费用时，由我负责支付。
4. 负责该生在中国传媒大学学习期间发生意外事故的处理工作。
 
担保人姓名：                                 担保人国籍：                      
担保人家庭住址：                                                               
担保人电话：                                                                   
担保人签名：                                 日  期：                          






Communication University of China 
International Chinese Language Admission Program Application Guarantee


I am willing to be the guarantor of:                             (passport name), an international student from                       (country), for the duration of his/her study at the Communication University of China (CUC), and I guarantee the following:

1. Supervise the student refrain from engaging in activities other than purpose of pursuing further studies in China and ensure he/she obeys the laws of the People’s Republic of China. 
2. Encourage the student to study diligently and abide by the various rules and regulations of Communication University of China.
3. Ensure he/she pays relevant fees. If the student is unable to pay the relevant fees, I undertake to cover the expenses.
4. Take responsibility for handling any accidents of this student during his/her study at Communication University of China.

 
Guarantor Name：                                           Nationality：                 
Guarantor Address：                                                           
Guarantor Telephone：                                              (Residence) 
 
Signature of Guarantor：_____________________
Date：_____________________

